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BESTYRELSESMØDE – 08 FEB 2023 
 

Sted:  Bestyrelseslokalet 

Klokkeslæt: 1900 – 20.30 

 

Deltagere: Mikael, Lene P, Lene A, Tina B, Tina R, Niels, Michelle, Kirsten, 

Sandra 
 

Afbud:  Mikkel 

 

Næste møde: 5. april 2023 

 

Referent:  Sandra 

 

 

 DAGSORDEN REFERAT 
   

 Velkomst v/Mikael 

a. 
Godkendelse af referat fra sidste 

møde 

Referatet godkendes 

   

 Punkter fra forretningsudvalget 

b. 

Overordnet status på HOSK 

v/Mikael 

 

Stemning i stalden 

- Lyset udenfor er fikset og virker derfor 

nu efter hensigten 

- Spring >< dressur -> skarpere rammer 

for tider (mangel på dette giver 

anledning til frustration hos flere). 

o Med de fastsatte springtider er 

det ikke hensigten at hallen kan 

reserveres til én ekvipage ad 

gangen, men at der er fri spring 

mandage kl. 18-20 hvor alle kan 

springe – uden at det 

nødvendigvis skal bookes ”tider”. 

I god stil opfordres det til fortsat 

at melde ud hvis man sætter 

spring op, men forvent ikke at der 

ikke er andre ryttere imens. 
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- Tonen i Facebook-”diskussioner” 

o Det besluttes at kommentarer på 

Facebook opslagene fremover vil 

være slået fra. Opstår der 

spørgsmål til opslaget kan der 

sendes en mail til Mikael. Det 

pointeres at Facebook ikke er 

stedet til åbne diskussioner/for at 

skabe konflikter. 

 

Det vedtages desuden at når 

bestyrelsesmedlemmer er i stalden og er ved 

sin hest, så er disse der som opstaldere. Er 

der spørgsmål kan man spørge om det er okay 

på nuværende tidspunkt, ellers kan der sendes 

en mail med spørgsmål. Mikael åbner desuden 

op for kontortid igen hvor der vil blive svaret på 

mails og hvor man altid har mulighed for at 

træffe ham. 

 

c. 

Økonomi v/Michelle 

 

Grønne og gode tal! 

Ca. +50.000 kr. hvilket er stort fremgang ift. 

sidste år hvor den lød på -106.000 kr. på 

nuværende tidspunkt. 

Likviditeten er god og der er plus på kontoen 

→ det beviser at det vi gør virker ☺ 

 

Sidste stævne gav 10.000 kr. på selve stævnet 

og 12.500 kr. i rene sponsorater. 

Springstævnet i den kommende weekend er 

aflyst bl.a. pga. manglende hjælpere. 

 

Tina vil snakke med DLG om at få faste priser 

for det kommende år. 

 

d. 

Øvrigt fra Forretningsudvalget 

 

Registrering i CHR 

Alle heste på HOSK er blevet registreret i CHR 

i henhold til de nye regler. Der vil i den 
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fremtidige opstaldningskontrakt blive tilføjet et 

punkt ang. registrering i CHR. 

 

Det er desuden hver ejers ansvar at hestens 

originale pas er tilgængelig og kan fremvises 

umiddelbart hvis Fødevarestyrelsen kommer 

på visit. Ifølge FVST betegnes ”umiddelbar” 

som en fleksibel tidsramme på typisk 

maksimalt 10-15 minutter. Det skal være 

sådan at passet er så tilgængeligt at det kan 

fremvises med det samme – altså skal det 

vides præcis hvor det er og derefter kunne 

fremvises inden for 10-15 minutter. 

Er det ikke muligt at fremvise passet, er det 

bestemt i bestyrelsen, at det er ejer der skal 

betale bøden. Ifølge FVST vil dette ikke være 

under 1500-2000 kr.  

 

Lukke- og undervisningsfri dage vedtages. 

Dette gøres for at tilgodese underviserne så de 

også har mulighed for at holde ferie. Tina R 

kigger på hvordan elevhestene skal 

motioneres i ferierne.  

- Bilag 1 

 

Planlægning af generalforsamling samt 

proces for årsregnskab – 21. marts kl. 20.00 

- Årsregnskab er afsendt til revisor 

- Mikael er på genvalg til formand 

- Ikke på valg: Lene A, Mikkel træder ud 

før tid 

- Lene P oprykkes til bestyrelsesmedlem 

- Der skal vælges to suppleanter 

 

Forslag om opstaldermøde forud for 

generalforsamling. 

Det foreslås at der vil blive holdt et 

opstaldermøde efter generalforsamlingen for at 

kunne skille tingene ad – generalforsamlingen 



 

Side 4 af 5 
 

omhandler hvad der er godt for klubben og 

hvordan det går i den, hvor opstaldermødet vil 

have mere fokus på hvad der sker på 

staldgangen. Der vil fremover blive holdt 

opstaldermøde 2 gange om året. 

 
   

e. 

Status fra HOSK Venner v/Tina 

 

Indtjeningen under stævnet var lidt sløvt ift. 

hvordan det plejer at være. Der mærkes klar 

forskel på C- og D-stævner. 

 

Det ønskes at stævnerapporten fra dommerne 

bliver delt, så alle kan se hvorfor det er så 

vigtigt at vi gør så meget ud af vores stævner 

☺ 

 

Der kommer stadig gode roser til den nye 

madordning for hjælpere, og der fortsættes på 

denne måde. 

 
   

f. 

Status fra Daglig Leder v/Tina 

 

Hottie fungerer rigtig godt og vi er glade for 

den i elevskolen. 

 
   

h. 

Status fra SI v/Niels 

 

Kloakeringsprojektet påbegyndes i uge 10. 

 

Budget for SI er lavet. Der er ikke så meget 

økonomi til at lave store projekter i år, men der 

er selvfølgelig til alment vedligehold. 

 

Tina R undersøger hvorledes vi kan gøre 

noget ved bunden i den lille hal så der fortsat 

kan rides sikkert på den. 

 

Drypbakkerne skal tjekkes noget oftere så vi 

undgår at der står brusebad i sadelrummene. 

 

Algebeholderen bag møddingen er fyldt op. 

Der bliver ringet til Livbjerggård/Måbjerg 
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Maskinstation så de kan tømme den og vi 

derved kan undgå at der er svømmepøl. 

 
   

g. 

Punkter til drøftelse 

(kun HOSK-bestyrelse) 

Undervisning på HOSK 

Catrine Vith bliver ansat som afløser. 

 

Tina R holder møde med underviserne inden 

så længe, hvor der bl.a. vil blive snakket om 

den nye undervisningstavle. Denne vil 

desuden også være tilgængelig på 

hjemmesiden.  

 

Der skal koordineres hvem der snakker med 

vores sponsorer, så det ikke er flere forskellige 

der er i kontakt med dem → der ønskes fast 

”kontaktperson” = Michael Hansen (sponsor) 

 

Politik omkring filmning i ridehallen 

Er der flere i ridehallen, henstilles det til at man 

snakker sammen indbyrdes ang. filmning. Det 

bør begrænses til ikke at være hele ridetimen 

og hver gang. 

 

Der henstilles desuden til at forældre/gæster 

holder sig den anden side af barrieren 

(tilskuerpladsen), og ikke inde på banen, 

specielt når der er undervisning. Undtagelse 

kan være hvis der samles klatter (uden for 

undervisningen) 

 
   

j. Eventuelt  

   

 

 

 

Mikael Søgaard 

formand – Holstebro Sportsrideklub 


